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§ 1  Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till sammanträdet.  

 

§ 2  Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Föregående protokoll 
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Föregående protokoll, från 2018-06-13, godkändes och lades till 

handlingarna 

 

§ 4 Val av justerare och dag för justering 

Till justerare utsågs Karin Lansky och Abraam Lazaridid. 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa 

sammanträde den 17 oktober. 

 

§ 5  Information och dialog 

Anna Lundin och Magnus Noordh från socialpsykiatrin var på 

besök hos rådet. I verksamheten ingår, boendestöd, arbetscentrum, 

stödboende och en öppen dagverksamhet Sesam. Den här gången 

var informationen inriktad främst på boendestödet. Ungefär 220 

människor har boendestöd i stadsdelsområdet. Det kan handla om 

en halv timme per månad upp till ca 45 timmar per månad. 

Boendestödjarna är ungeför 20 stycken och enheten arbetar på 

uppdrag av beställarenheterna. 

Boendestöd är en praktisk och social insats för framförallt personer 

med psykisk ohälsa. Den  syftar till att underlätta för den enskilde 

att hantera sin vardag. Insatserna kan även omfatta aktiviteter 

utanför boendet. En central del är att brukaren gör detta tillsammans 

med en boendestödjare. 

Boendestödjaren kan stödja den enskilde i att planera, genomföra 

och att vara delaktig i vardagssysslor. Boendestödjaren arbetar med, 

inte åt, den som behöver stöd. En boendestödjare kan också hjälpa 

den enskilde vid kontakter med myndigheter och vård- och omsorg 

och vid behov följa med personen till aktiviteter. Målet med 

insatserna är att brukaren ska få ett självständigt liv som möjligt. 

Brukaren för därför daganteckningar om vilka delar i en insats de 

har klarat själv, på det sättet kan man se en stegvis utveckling som 

uppmuntrar brukaren till att klara mer i vardagen. 

Socialpsykiatrin driver också Sesam i Rinkeby en öppen 

verksamhet med olika aktiviteter och kamratcirklar. Abraam 

föreslår att rådet gör ett studiebesök där och samtidigt besöker 

Medborgarkontoret. 

 

 

§ 6  Förvaltningsinformation 

Ingrid Brännström hade inget speciellt att informera om . Det 

politiska läget är oklart och ingen vet riktigt hur det blir. 

Borgarråden ska vara utsedda i mitten av oktober och 

verksamhetsplanen kommer i mitten av november. Verksamheterna 

rullar på som tidigare. 

 

§ 7  Ärenden till stadsdelsnämnden 

Rådet har inga synpunkter på de ärenden som kommer behandlas på 

stadsdelsnämndens sammanträde.  
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En remiss har inkommit med. Rådet har inga synpunkter på 

remissen. rubrik ”Färdplan för ett Stockholm för alla – en rapport 

från kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm” som tidigare 

delats ut. 

 

§ 8  Övriga frågor 

Abraam framför att han uppskattar de nya möblerna i receptionen. 

 

Tillgänglighetsvandringen med landskapsarkitekten Mats Grönvik 

ska äga rum 5 oktober kl. 13-15. ( Fel uppgift gavs vid 

sammanträdet). Vandringen utgår från Husby Gård och leder mot 

Akalla. 

Abbram framför ett förslag om att nästa tillgänglighetsvandring går 

från kyrkan i Kista ner för Helsingörsgatan. Där finns många gropar 

där det samlas vatten och snö och är svårtillgängliga för rullstolar. 

 

§ 9   Nästa sammanträde 

Nästa möte äger rum den 17 oktober 2018, kl. 14.00 – 16.00.  

Lokal: Konferensrummet, Rinkeby-Kista mottagningen, Kista 

Gårdsväg 3. 

 

§ 10  Sammanträdet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 


